

VERSLAG HKC

ZONDAG 13 FEBRUARI 2022, 20U – HOME BERTHA & MS TEAMS

AANWEZIGHEDEN:

HKC	Lodewijk Claeys	Praeses	a	
	Arno Felix	Vice Praeses	a	S
	Jeroen Heyrman	Penning	a	S
	Kaat Bottu	Secretaris	a	S
	Lotte De Bruyn	Milieu	a	S
	Imen Dakhlaoui	Event	a	S
	Rano Pulatova	Event	a	S
	Tom Libbrecht	Sportacus	v	S
	Sander Machado	Keizer Sport & ICT	v	S
	Maxim Vandycke	Cantor	v	S
	Lotte De Cock	Zeden	a	S
	Viktoria Gorbunova	Keizer PR	v	S
	Cheyenne Peynsaert	PR	v	S
	Arend Troch	Communicatie	a	S
	Amelie De Nobeles	International	a	S
	Elie Cambie	Meter	a	
	Jessie Hanssen	Meter	a	

1. Goedkeuring vorig verslag

- Goedgekeurd

2. Evaluatie Activiteiten

HKrambamboelie

- Was leuk om te maken, dikke merci aan Jezus voor de hulp! Was ook heel lekker.
- Vlotte levering van de drank met dank aan Lolo.
- Secret Santa was wat omslachtig doordat dit niet in het echt kon doorgaan, maar iedereen heeft zijn cadeau gekregen dus alles was oké.
- Er is nog jenever en chocomelk over die voor andere activiteiten gebruikt kunnen worden.

- Zeker voor herhaling vatbaar!

HK Kalender

Semester 2

Lustra: Vermeylen, Boudewijn, Fabiola, Astrid

04/03: VFO Cantus @Vermeylen

10/03: Active bystander via Trustpunt

22/03: Massacantus

29/03: Cantus @Canard Bizar

02/04: Oudbewonersfui

22/04: Manillentoernooi

25/04: Galabal @Loods 25

09/05: Verkiezingen

18/05: Afscheid praesidia @Studententuin?

3. Praeses & vice

Update VKV

- Geen update volgende VKV vindt plaats op 23/02.
- Momenteel wordt de coronabarometer van de overheid gevolgd voor het organiseren van studentenactiviteiten. Er was onduidelijkheid over cantussen. Volgens Stad Gent is dit geen dynamische activiteit en daarom mogen ze nu volgens het horecaprotocol doorgaan.

Sperperiode verlengd

- De sperperiode op de homes werd met twee weken verlengd, wij werden hier echter ook niet vooraf op de hoogte van gebracht. Er was helaas ook geen discussie over mogelijk. Tot en met het einde van deze week mogen er dus geen activiteiten doorgaan op de homes.

Lustrumbekers

- Zijn besteld. Onze betaling is in orde, we wachten nog op de betaling van de GSR.

Nieuwe samenstelling IHR

- We vergaderden nog maar één keer in deze samenstelling, maar is toen vlot verlopen. Het was duidelijk wat op welk moment besproken moest worden.
- De volgende IHR zal deels online doorgaan omdat de UGent-medewerkers nog verplicht online moeten vergaderen. De IHR zelf zal daarom online doorgaan. Daarna verplaatsen we ons naar de Fabiola voor de AV.

Skireis onder HK

- De organisatie van de skireis van Boudewijn is dit jaar traag op gang gekomen, er waren ook niet zo veel inschrijvingen. Vraag van hen aan ons: zien wij het zitten om volgend jaar een skireis vanuit HK te organiseren? Dit betekent dat er één iemand binnen HK contactpersoon zou moeten zijn met Hoogtestage en dat die persoon ook meegaat op de skireis. Een volledig comité hiervoor is niet nodig.
- Lijkt ons moeilijk om zomaar voor het volgende praesidium te beslissen. Alternatief: we stellen een advies op voor nieuw HKC.
 - ➔ We geven een positief advies voor HK-skireis. Lotte DC wilt volgend jaar gerust contactpersoon zijn en hier haar schouders onder zetten. Verder wordt er best wel al eens binnen de IHR gekeken naar iemand die het jaar daarna wilt meegaan op de reis zodat het een jaarlijks iets kan worden. Er wordt best z.s.m. contact opgenomen met Hoogtestage.

Kalender volgend jaar

- De kalender van volgend academiejaar wordt best al eens bekeken zodat feestlocaties tijdig gereserveerd kunnen worden. Door de vele lustra was er dit jaar veel overlap, dus moet volgende keer terug goed geregeld worden.
- Moeten de statuten aangepast worden zodat grote activiteiten sowieso niet meer mogen samenvallen? ➔ Vorige jaren was dit een regel die tijdens de eerste IHR kort aangehaald werd. Iedereen hield zich er toen ook aan. De statuten aanpassen is niet nodig.
- Wat noemen we een grote activiteit?
 - HK-activiteiten zoals galabal, quiz, voetbal afterbarty, verwelkoming/afscheid.
 - Fuiven, cantussen & festivals
 - Algemeen: activiteiten waarop veel externen verwacht worden.
 - ➔ Mogen niet overlappen met elkaar!
- Er zal, net zoals vorig jaar, een spreadsheet opgesteld worden. Lustrumweken krijgen voorrang, vervolgens mag HK activiteiten invullen, daarna de homes. Er volgt een deadline waarop deze spreadsheet ingevuld moet worden, en een waarop de Google-calender ingevuld moet worden. Zet bij grote activiteiten telkens een aanduiding zodat het duidelijk is dat het om een grote activiteit gaat! Indien een club op dezelfde dag als op een grote activiteit een andere activiteit wilt organiseren, wordt hierover eerst met elkaar gecommuniceerd.

NBW-comité

- Niet noodzakelijk om de verkiezingen hiervoor nu al te laten plaatsvinden. Het is nog relatief vroeg om nu al iets voor volgend jaar te beslissen.

- De verkiezingen gaan door zoals gewoonlijk, maar we maken zelf ook al een flyer zodat die meegegeven kan worden met het contract.

Huurtoelage:

- De resultaten van de enquête zijn doorgegeven. Huisvesting zal sensibiliseren omtrent wat bewoners precies moeten doen om huurvermindering te krijgen, en waar je met vragen en klachten terecht kan.
- Er is wel degelijk meer geld dan vroeger om te verdelen onder de studenten, maar dat wordt nu verdeeld onder alle UGent-studenten en niet enkel de home-studenten.

4. Secretaris

- Jaarverslag is ingediend.

5. Penning

- Cash kleingeld binnenbrengen via broer Jessie.
- Update SUMUP: nog niet besteld, maar Jerre probeert dit asap te doen om het mogelijks op manillentornooi/VFO te proberen gebruiken. Mag geleverd worden bij Jessie en Arno.

6. Milieu

MMM

- Quiz (eerste week maart) OF wandeling met daarin quizvragen (vb. een vraag over een milieubewuste locatie moeten beantwoorden voor je de volgende locatie krijgt).
 - Elke milieu maakt reclame in de home, er wordt tijdens de activiteit ook reclame gemaakt voor de komende activiteiten.
 - Vraag op tijd hulp! Wandeling zou tegen 24/02 klaar moeten zijn om voldoende reclame te kunnen maken. Imen kent een handige app, ze stuurt die door naar Lotte). Evt. proefwandeling met HKC.
 - UPDATE AV 15/02: milieutjes zien dit niet zitten, er zal dus toch een quiz i.p.v. een wandeling georganiseerd worden.
- Upcycle van kleren (16/03)
- Soap bar maken (8/03)
- Veggie koken (22/03)
- Plantjes stekken (19/03)
- Spaveggie op (30/03)
- Lotte stuurt alle data door naar PR zodat zij voor evenementen kunnen zorgen.

Milieuraad:

- Boudewijn heeft opnieuw gevraagd of we nieuwe herbruikbare bekers willen aankopen. We hebben dit echter al eens besproken en ons antwoord blijft nee. Ze willen in de plaats dan zelf bekers aankopen die we niet mogen lenen van hen.
- Alle verslagen van de milieuraad staan op de drive.

7. Swapshop

- Uitdeelmoment tweede semester: maandag 14 februari 18:00 voor de lakens. Jerre brengt de kassa op tijd naar Amelie.
- Tijdens de lesvrije week hebben enkele internationals (groep van +/- 20) donaties achtergelaten, en later positief getest via een pcr-test. De lokalen zijn voorlopig op slot. Huisvesting heeft pakken en handschoenen voorzien. Zou ondertussen normaal terug safe moeten zijn.
- Sara moet de sleutels krijgen nog van Amelie en het lokaal in orde zetten. Dat doet ze normaal gezien volgend weekend.
- Amelie geeft aan dat ze zelf vaak heel veel initiatief moet nemen, dat ze het fijn zou vinden moest Lotte dit ook wat meer doen. Ze zal hier rekening mee houden.
- Lakens wassen hoeft nu niet, wordt gedaan in de zomervakantie.

8. International

Filmavonden

Amelie zou graag regelmatig activiteiten voorzien zonder met drank te moeten sleuren. Een filmavond lijkt haar een leuk idee. Die zouden dan rond 19:00 plaatsvinden, afwisselend op dinsdag en woensdag, zodat er nadien zo veel mogelijk volk naar de baravond van Vermeylen en Fabiola kan doorstromen. Zo moeten we ook enkel een beamer en scherm voorzien (zou principe van BYOB zijn). Ze zal ook naar Astrid sturen om te vragen of er ook hun hun groepen reclame gemaakt mag worden zodat er eventueel ook eens afgezakt kan worden naar hun baravond. Amelie kan door haar stage niet altijd 's avonds op di/woe, maar enkele mensen van Vermeylen (Libeer en Evelien) en van Fabiola (Jonathan) zouden hierbij willen helpen. Eventueel kunnen enthousiaste internationals etc ook helpen in de mate van het mogelijke.

Baravond

Daarnaast zou Amelie ook nog steeds graag een tweede volledige baravond op de Kantienberg organiseren. Datum bekijkt ze asap.

Infosessie

Amelie heeft zichzelf ook even voorgesteld aan de nieuwe internationals op de infosessie met huisvesting. Er zijn ondertussen al heel wat nieuwe mensen in de fb- en whatsappgroep.

9. ICT

- Geen update over de site.
- Worden de functies op de website nog aangepast? → De praesidia die op de site staan zijn nog die van vorig jaar.

10. Sport

- 3/03: Manillentoernooi → Event mag al online komen.
- 3/05: Handbal
- 12/05: Basketbal

11. Event

Oudbewonersfuif 2/04

- Porter of Delta → Porter is aangevraagd
- Fuif bij code oranje → Feesten zonder mondkap, met CST.
- Concept in code rood
 - Cocktailavond?
 - Eventueel buiten? Studententuin?
- Het oorspronkelijke idee (een cocktail per home) is te ingewikkeld. Er zullen duo's van de homes gemaakt worden, zij kunnen dan samen een cocktail bedenken.
- Jessie heeft een DJ-duo
 - Prijs die we kunnen geven hangt af van of we zelf iets mogen verkopen of niet. Jerre zal dit eens bekijken.
 - Imen kan eventueel ook de DJ van NBW vragen.

Galabal 25/04

- Langsgeweest & laten bevestigen.
- Opzet vanaf 10u-11u.
- DJ's zijn in orde.
- Miguel zal fotograaf zijn.
- Evenement staat online en er zijn al inschrijvingen
- Wie wil mee decoratie knutselen? Laat maar weten aan Rano en Imen als je wilt helpen. Belangrijk om hier op tijd aan te beginnen.

Afscheid praesidia

- Food trucks?

12. PR

- Morgen zou Nancy bellen i.v.m. de jassen.

- 12 UL zoekt dringend mensen die mee in de organisatie van het evenement willen! Laat zeker weten moest je iemand kennen die hierin geïnteresseerd is. Wij zullen hun postjes ook delen op onze pagina.

13. Zeden & Cantor

Update doopconferentie

Super goed verlopen! Binnenkort opnieuw een meeting over.

Grensoverschrijdend gedrag op cantussen:

Er heeft zich op een cantus een geval van grensoverschrijdend gedrag voorgedaan. Daarom kwam naar ons de vraag: hebben we hier een protocol voor? → Nee! Op die manier lijkt het zo dat dit vaker gebeurt op onze activiteiten. Wat kunnen we wel doen:

- Vertrouwenspersonen nogmaals in de spotlight zetten (lieft z.s.m. bij het begin van het semester).
- Extra (subtiel) tekstje in alle evenementen.
- Ook in de beschrijving van de HK-pagina de vertrouwenspersonen duidelijk vermelden.
- Tijdens het stil gedeelte van cantussen loopt er iemand van HKC rond om op te ruimen etc. Op die manier kunnen ze aangesproken worden moest er zich iets voordoen.
- De situatie die zich heeft voorgedaan zal, mits toestemming van de persoon zelf, opgebracht worden als casus tijdens de active bystander training.

→ Vermelden op de IHR: dit is hoe wij het willen aanpakken, de homes mogen zelf een eigen aanpak kiezen.

04/03: VFO @Vermeulen

- Evenement komt z.s.m. online.
- De papa van Lodewijk wilt droge worsten voorzien.
- De zaal moet zo ingericht worden dat er zo veel mogelijk mensen binnen kunnen → wordt bekeken met cantusteam.

29/03: Cantus @Canard Bizar

- Cantus in het thema van MMM: Plantus.
- Niet meteen duidelijk in welke mate de Canard versiering toelaat, maar BYOP (Bring Your Own Plants) is sowieso een leuk idee.
- Dit semester gaat Maxim op reis met zijn richting (deels tijdens het semester, deels tijdens de paasvakantie; de data zijn veranderd), waardoor hij de cantus zelf niet kan voorzitten.

14. Communicatie

Update Operationeel Overlegorgaan Huisvesting

- Aanwezige HKC-leden: HK Communicatie + HK Milieu + derde HKC-lid
- Eerste overleg: maandag 21/02

Update SoRa

- Advies over de uitbreiding van het kameraanbod door de huur van ca. 500 kamers. Om home B en C te bouwen zijn ze nu aan het kijken bij private ondernemingen zodat ze toch al kunnen starten met de verbouwingen van de gesubsidieerde homes. Wordt besproken op de IHR.
- Advies aanpassing intern reglement: versoepelingen onderverhuren/overdracht huur naar één voorwaarde . Wordt besproken in de ihr.

15. Meter²

- Geen updates

16. Cultuurreis

- 5/04 - 7/04
- Inschrijvingen zijn ondertussen terug gesloten. Er waren acht kamers geboekt en die krijgen we vol. Daarnaast waren er nog twee groepjes van drie personen die geen kamer hadden. Shauni en T-rex hebben daarom nog eens naar extra kamers gekeken zodat zij ook kunnen meegaan. We zullen daardoor met dertig personen zijn. Dit is ook het aantal dat we vooraf geschat hadden en we hebben ook niemand moeten teleurstellen. Vanaf alles met de kamers geregeld is, wordt er een update in het evenement gezet.
- Prijs: €115 voor kamer + ontbijt; 2 x €30 voor de trein → Is top, richtprijs was €160/persoon.

17. Volgende vergadering

- 27/02
- 20/03
- 17/04
- 1/05

→ Start telkens om 20u en liefst fysiek! Probeer hier zoveel mogelijk rekening mee te houden en aanwezig te zijn.

18. Varia

- We mogen binnenkort terug gaan feesten dus zou tof zijn moesten we samen met heel HKC veel toffe dingen samen kunnen doen!
- Zal Cheyenne dit semester opnieuw wekelijkse polls met de activiteiten van alle homes plaatsen? → Wordt gecheckt.
- Imen houdt van ons
- Groetjes van Felix
- Allemaal welkom om morgen mee te gaan poolen in de Bowl.